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Σχολή του ΤΕΠΑΚ πάει Πάφο
Μία πάγια επιδίωξη και διεκδίκηση
της Πάφου γίνεται πραγματικότητα
μετά από ενέργειες του Δήμου με
το ΤΕΠΑΚ και την κυβέρνηση που
κράτησαν 2.5 χρόνια. Το Δημοτικό
Συμβούλιο της πόλης επικύρωσε
ομόφωνα προχθές βράδυ τη Συμφωνία 

μεταξύ του Δήμου Πάφου
και του ΤΕΠΑΚ για την εγκατάσταση
και λειτουργία στην Πάφο της Σχολής 

Διοίκησης Τουρισμού, Φιλοξενίας 
και Επιχειρηματικότητας, που

θα περιλαμβάνει δύο ακαδημαϊκά
Τμήματα και ένα Ινστιτούτο/Κολ-
λέγιο Τουριστικών Επαγγελμάτων.
Για τον σκοπό αυτό, ο Δήμος παραχωρεί 

στο ΤΕΠΑΚ το οικόπεδο
δίπλα από την Εκκλησία Παναγίας
Παντάνασσας στο οποίο επρόκειτο
να αναγερθεί το νέο Δημοτικό Μέγαρο 

Πάφου, με σύμβαση 99 χρό¬

νων και συμβολικό ενοίκιο 1000
ευρώ το έτος.
Οι νέες εγκαταστάσεις θα ανεγερθούν 

και ολοκληρωθούν από τον
Δήμο Πάφου με χρηματοδότηση
του Κράτους, μέσω ευρωπαϊκών
κονδυλίων, ύψους 7,6 εκατ. ευρώ

μέχρι τον Ιούλιο του 2023. Συνολικά, 

ο Δήμος παραχωρεί στο ΤΕΠΑΚ
περιουσία πέρα των 12 εκατ. ευρώ.
Η λειτουργία της Σχολής αναμένεται
να αρχίσει το 2023, με δυνατότητα
φιλοξενίας πλέον των 1000 φοιτητών.



2. 7Η ΠΑΓΚΥΠΡΙΑ ΗΜΕΡΙΔΑ ΔΗΜΟΣΙΑΣ ΥΓΕΙΑΣ

Μέσο: . . . . . . . . .ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ
Ημ. Έκδοσης: . . .10/10/2021 Ημ. Αποδελτίωσης: . . .10/10/2021
Σελίδα: . . . . . . . . 26

7η Παγκύπρια Ημερίδα Δημόσιας
Υγείας

Το Διεθνές Ινστιτούτο Κύπρου για την Περιβαλλοντική

και Δημόσια Υγεία του Τεχνολογικού

Πανεπιστημίου Κύπρου ΤΕΠΑΚ σας
προσκαλεί να παρακολουθήσετε διαδικτυακά
την 7η Παγκύπρια Ημερίδα Δημόσιας Υγείας
που τελεί υπό την αιγίδα του υπουργού Υγείας

Μιχάλη Χατζηπαντέλα Η θεματική της
φετινής ημερίδας είναι Διαχείριση ρίσκου
δημόσιας υγείας στην εποχή της πανδημίας
αύριο Δευτέρα 11 Οκτωβρίου από τις 17:30

έως τις 20:30 Η φετινή ημερίδα θα εστιάσει
στην παρουσίαση υφιστάμενων αλλά και νέων

προγραμμάτων αντιμετώπισης της πανδημίας

στην Κύπρο και σε άλλες ευρωπαϊκές
χώρες



3. ΑΝΕΓΕΡΣΗ ΦΟΙΤΗΤΙΚΩΝ ΕΣΤΙΩΝ ΣΤΗΝ ΠΑΦΟ

Μέσο: . . . . . . . . .ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ
Ημ. Έκδοσης: . . .10/10/2021 Ημ. Αποδελτίωσης: . . .10/10/2021
Σελίδα: . . . . . . . . 22

Ανέγερση Φοιτητικών
Εστιών στην Πάφο
Με γοργό ρυθμό προχωρεί ο σχεδιασμός του Δήμου Πάφου για
τη φιλοξενία στην πόλη της Σχολής Τουριστικών Επαγγελμάτων
του ΤΕΠΑΚ μετά την πρόσφατη επίσημη απόφαση της Συγκλήτου

και του Δημοτικού Συμβουλίου Πάφου Σε αυτά τα πλαίσια

Δήμος Πάφου και ΣΟΔΑΠ είχαν χθες την πρώτη συνάντηση με
στόχο να οριστικοποιηθεί η συμφωνία για ανέγερση Φοιτητικών
Εστιών στο τεμάχιο ιδιοκτησίας του ΣΟΔΑΠ που μέχρι πριν λίγες
μέρες βρισκόταν το παλιό παγοποιείο της Πάφου

Ο χώρος βρίσκεται σε διπλανή τοποθεσία από το τεμάχιο γης
στο οποίο θα ανεγερθούν οι εγκαταστάσεις της Σχολής μπροστά
από την εκκλησία της Παναγίας Παντάνασσας και θεωρείται
ιδανικός για τον σκοπό αυτό

Σε δηλώσεις του μετά τη συνάντηση ο δήμαρχος Πάφου
τόνισε ότι διαφάνηκε κατά τη συνάντηση θετική στάση στον

σχεδιασμό αυτό από πλευράς του Συμβουλίου του ΣΟΔΑΠ Απαιτείται

πάντως όπως διευκρίνισε ο Φαίδωνας Φαίδωνος σειρά
διαδικασιών που πρέπει να ακολουθηθούν προκειμένου να

οριστικοποιηθεί

η συμφωνία και προανήγγειλε ότι στα πλαίσια αυτά

η δημοτική Αρχή και ο ΣΟΔΑΠ θα βρίσκονταισε στενή επαφή για
να καταλήξει επιτυχώς η προσπάθεια

Οι συνομιλίες Δήμου Πάφου και ΣΟΔΑΠ για την αξιοποίηση
του τεμαχίου της οινοβιομηχανίας για τον σκοπό αυτό γίνονται
στη βάση ανέγερσης κτήρια κών εγκαταστάσεων 3.000 τ μ οι

οποίες εκτιμάται ότι θα αποπερατωθούν σε διάστημα πέραν των
13 μηνών από την έναρξη των εργασιών ανέγερσης

Ο πρόεδρος της Επιτροπής του ΣΟΔΑΠ Ανδρέας Πίρπας
έκανε επίσης λόγο για συνάντηση σε θετικό κλίμα και τόνισε ότι
ο οργανισμός εμφανίζεται πρόθυμος να αξιοποιήσει το συγκεκριμένο

περιουσιακό στοιχείο του για την ανέγερση Φοιτητικών
Εστιών με στόχο να δοθεί μια νέα πνοή στην Πάφο

Ντόρα Χριστοδούλου
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ΣΥΝΕΡΓΑΣΙΑ ΤΕΠΑΚ ΠΑΣΥΔΙΙΕ

Προς όφελος της τουριστικής βιομηχανίας
Το Τεχνολογικό Πανεπιστήμιο Κύπρου ΤΕΠΑΚ και ο Πα

γκύπριος Σύνδεσμος Διευθυντών Ξενοδοχείων ΠΑΣΥΔΙΙΕ
υπέγραψαν τη Δευτέρα 27 Σεπτεμβρίου πρωτόκολλο

συνεργασίας Αυτό προβλέπει την τοποθέτηση φοιτητών
σε ξενοδοχεία για πρακτική άσκηση ενημέρωση και ανταλλαγή

πληροφοριών και τεχνογνωσίας τη διοργάνωση
κοινών εκδηλώσεων και δραστηριοτήτων την παροχή
συμβουλευτικών και επιστημονικών υπηρεσιών και διεξαγωγή

μελετών την κοινή συμμετοχή σε ερευνητικά και
αναπτυξιακά προγράμματα την επαγγελματική και εργασιακή

καθοδήγηση φοιτητών και νέων αποφοίτων αλλά και
τη διοικητική εκπαίδευση φοιτητών Το τμήμα κατάφερε να
καταταγεί για πρώτη φορά στις θέσεις 101-150 ανάμεσα
σε κορυφαία πανεπιστήμια παγκοσμίως σύμφωνα με τη
γνωστή ως Λίστα της Σαγκάης ARWU Περισσότερες
πληροφορίες για τα προγράμματα του τμήματος προπτυχιακά

μεταπτυχιακά διδακτορικά μπορείτε να βρείτε στο
https://www.cut.ac.cy/faculties/fme/htm/intro
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Φοιτητικκ 8ôîî8S για Tis ανάγκκ ins Ixoàiîs Τουριστικών Σπουδών
Συνάντηση Δήμου Πάφου και ΔΣ ΣΟΔΑΓΊ μειά in συμφωνία με ΤΕΠΑΚ

Συνάντηση με το Διοικητικό Συμβούλιο του ΣΟΔΑΠ είχε χθες
στο Δημοτικό Μέγαρο Πάφου ο Δήμος Πάφου στο πλαίσιο της
οποίας έγινε μια πρώτη συζήτηση σε επίσημο επίπεδο για το θέμα
της ανέγερσης φοιτητικών εστιών μετά και τη σύναψη συμφωνίας
του δήμου με το ΤΕΠΑΚ

Σε δηλώσεις του στους δημοσιογράφους μετά το πέρας της συνάντησης

ο δήμαρχος Πάφου Φαίδωνας Φαίδωνος ανέφερε πως η
συζήτηση επικεντρώθηκε στο θέμα της ανέγερσης των φοιτητικών
εστιών και στο κατά πόσο υπάρχει δυνατότητα ο Δήμος Πάφου
στο πλαίσιο συνεργασίας και των συμφωνιών που θα υπογραφούν
με το ΤΕΠΑΚ για εγκατάσταση της Σχολής Τουριστικών Σπουδών
στην Πάφο σε ένα διπλανό τεμάχιο γης που είναι ιδιοκτησίας του
ΣΟΔΑΠ να ανεγερθούν φοιτητικές εστίες

Κατά αυτόν τον τρόπο ανέφερε θα μπορέσει να υποστηριχτεί η
μετακίνηση των φοιτητών προσθέτοντας ότι με αυτόν τον τρόπο θα
viva πιο ομαλή η λειτουργία της Σχολής Τουριστικών Σχολών στην

Πάφο Ο δήμαρχος Πάφου εκτίμησε πως εκ πρώτης όψεως υπάρχει

μια θετική ανταπόκριση και θετική στάση από το ΔΣ του ΣΟΔΑΠ

πλην όμως όπως σημείωσε πρέπα να ακολουθηθούν όλες
οι νόμιμες και διαφανείς διαδικασίες για να ληφθούν οι αποφάσεις
με τον τρόπο που πρέπει να ληφθούν από το ΣΟΔΑΠ

Να γίνουν ανέφερε κάποιες συμφωνίες με το ΤΕΠΑΚ για μακροχρόνια

ενοικίαση αυτών των εστιών και βεβαίως ο δήμος θα
σηκώσει τα μανίκια και θα υποχρεωθεί σε μια τέτοια περίπτωση να
αναλάβει το επίμοχθο έργο της επίβλεψης και του συντονισμού της
ανέγερσης νοουμένου ότι θα αναλάβουμε και την ανέγερση των
εγκαταστάσεων για το ΤΕΠΑΚ προς όφελος του

Με αυτόν τον τρόπο συμπλήρωσε θα βρίσκονται σε στενή επαφή

τόσο με τον πρόεδρο του ΣΟΔΑΠ Ανδρέα Πίρπα και τα υπόλοιπα

μέλη του ΔΣ αλλά και με τονΈφορο Συνεργατισμού για να ληφθούν

ακριβώς οι κατάλληλες αποφάσεις Επεσήμανε ακόμη πως

τόσο ο δήμος όσο και ο ΣΟΔΑΠ υπηρετούν το δημόσιο συμφέρον
Ερωτηθείς για τα χρονοδιαγράμματα της ανέγερσης των φοιτητικών

εστιών ο κ Φαίδωνος είπε πως το κτίριο των εστιών είναι
3.000 τ.μ και θα χρειαστούν 14 μήνες για την υλοποίηση του έργου
από την ημέρα που θα ξεκινήσει ο εργολάβος τις εργασίες

Από την πλευρά του ο Ανδρέας Πίρπας πρόεδρος του ΔΣ του

ΣΟΔΑΠ σε δηλώσος του είπε πως ήταν μια θετική συνάντηση

σημειώνοντας πως και ο ΣΟΔΑΠ προσφέρει στην κοινωνία ως
εταιρεία που ασχολείται με τον οινοποιητικό τομέα/Εχουμε είπε το

τεμάχιο γης που αποτελεί περιουσιακό στοιχείο του οργανισμού και
είμαστε θετικοί στο να παραχωρηθεί για την ανέγερση φοιτητικών
εστιών με στόχο να δοθεί μια νέα πνοή στην Πάφο
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